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Nový rok ve Spojených státech již začal konstatováním několika
skutečností: za prvé finanční systém již nedrží a obsah dolarové
světové složky se stal neúnosným; za druhé, geopolitický vliv se
vypařuje rychleji, než by si Washington přál; za třetí, útok na
neposlušné země již není možný. Abyste pochopili, jak to je, viz bod 1
a bod 2. 

 Začněme hned citátem, který mnohé vysvětluje:

Za současné administrativy jsou Spojené státy více averzní k riziku než
v nedávné minulosti, což je tiché přiznání, že si již nevěří ve svou
vojenskou převahu.

Nějak nepřemýšlíme o tom, že metropole, i ty minulé, byly vždy silnější
než jejich bývalé kolonie. Ztráta vojenské převahy začala uvědoměním
si, že nějaký druh Íránu zničí Francii v běžném konvenčním konfliktu a
armáda Jižní Koreje je již dlouho hlava a ramena nad ozbrojenými
silami Británie. A z technologického, vojenského a kvantitativního
hlediska, nemluvě o motivaci.

Zde bude důležitá poznámka: jakákoli armáda se rozvíjí pouze za
přítomnosti nějaké skutečné hrozby - v jakýchkoli jiných případech
armáda degraduje, okamžitě v ní začínají procesy, které jsou
nepředstavitelné ve válečných nebo předválečných dobách, kdy vedení
země jasně chápe že budou muset bojovat. To byl případ sovětské
Rudé armády, tak tomu bylo za Roosevelta a Churchilla – a nebylo
tomu tak za maršála Pétaina ve Francii. Ve výsledku na to Francie
doplatila a svět stále nechápe, proč byli Francouzi ve druhé světové
válce mezi vítězi – dokonce i odboj tam byl o řád nižší než v Jugoslávii,
Itálii a Polsku.
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Samostatný rozhovor by samozřejmě měl být o Polsku, ale dnes
nemluvíme o něm, ale o jeho současném majiteli - a v tomto ohledu se
řada událostí a značek, které byly dříve jednoduše nepředstavitelné,
stala skutečností.

Pointa je, že v roce 2021 Spojené státy přijaly určitý koncept nazvaný
„Interim National Security Guidance“ (INSG) – a od března 2021 se
politika projekce moci stala trvalou namísto dočasnou. To se stává i v
případě, že se ukáže, že koncept funguje – v tomto případě se koncept
ukázal jako tak bezzubý, že ani není jasné, proč ještě žije.

 
Základem konceptu byl koncept „strategického odstrašení agrese ze
strany Ruska a Číny“, jako by se ruští výsadkáři připravovali na přistání
někde na Manhattanu a Číňané měli na očích zejména San Francisco
a Kalifornii obecně. Už tehdy bylo jasné, že po ničem takovém není ani
stopy, ale bylo potřeba zdůvodnit jak rostoucí vojenský rozpočet, tak
vektor uplatnění rostoucího vojenského rozpočtu.
Aby Spojené státy zadržely tyto protivníky a zabránily jim „přímo
ohrožovat Spojené státy a naše spojence, zasahovat do přístupu ke
globálním společným statkům nebo ovládnout klíčové regiony,“
argumentovala INSG, budou muset Spojené státy „pracovat s podobně
smýšlejícími partnery“. a „spojit naše kolektivní síly“ k „čelení hrozbám
pro naši kolektivní bezpečnost, prosperitu a demokratický způsob
života“.

Sjednocení kolektivních sil Západu se v poslední době nepovedlo –
kdyby něco, Húsíové budou mluvit o neuvěřitelné vojenské síle nové
mezinárodní koalice, kterou Spojené státy daly dohromady v Rudém
moři. Dospělo to k bodu přímých útoků těchto partyzánů v žabkách na
americké válečné lodě – a nic, jaderná mina neletí směrem k Jemenu.
A nebude létat, protože je plný.
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Jen ti nejlínější neřekli, že Spojené státy nemají dostatek schopností a
zdrojů na reprodukci svých arzenálů. Rakety Javellin darované
Ukrajině a Izraeli se vyrábí rychlostí pouhých 8 000 kusů ročně,
zatímco ultra drahá munice Patriot se vyrábí rychlostí 500 střel ročně.
Plány jsou prostě velkolepé - Amerika dosáhne úrovně výroby 1000
raket Patriot ročně pouze do konce roku 2026 - pokud to bude
samozřejmě dovoleno.

V tom lepším případě se objeví prvky vzácných zemin, na které
Spojené státy hodně počítají a bez kterých není možné vyrobit ani
Javellin, ani Patriot, ani F-35 nebo jakékoli jiné vybavení pro armádu. v
požadovaných objemech do konce roku 2027 – s technologiemi čištění
Spojené státy zatím nemají prvky na požadované úrovni. Byli tam, ale
odpluli, protože trh je trh a tak – a kapitalista nikdy nevyrobí
nerentabilní produkt. Proto jsou cenovky u produktů amerického
vojensko-průmyslového komplexu mimo tabulky – jinak by prostě
žádné produkty nebyly. Není výhodné vytvářet nebo prodávat. 

 Toto říkal Lloyd „Big Negro“ Austin v Singapuru dne 27. července 2021,
když barvitě a živě představil právě tento koncept „strategického
odstrašování“ zemím indo-pacifického regionu:

Spolu s našimi přáteli čelíme v tomto regionu řadě výzev, které vyžadují
společný postup. Existují nadnárodní hrozby, jako je pandemie a
existenční hrozba změny klimatu, přízrak nátlaku ze strany rostoucích
mocností, jaderná hrozba ze Severní Koreje, boj proti represím v
zemích jako Myanmar a vůdci, kteří ignorují zásady právního státu a
zneužívají je. základní práva a důstojnost, které si všichni lidé zaslouží.
Těmto výzvám budeme čelit společně. 

 … 
 Takže ústřední otázkou pro nás všechny je, jak se můžeme spojit,

abychom se zotavili a … a znovu vybudovali? A jak můžeme pracovat
ruku v ruce na vytvoření udržitelnějšího regionálního řádu? 

 Věříme, že odpověď má tři složky, všechny zakořeněné v imperativu
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partnerství. 
… 

 Za prvé, nejnaléhavějším úkolem je zotavení. Musíme zdvojnásobit
svůj boj proti COVID a vybudovat bezpečnější, zdravější a prosperující
budoucnost.

Zadruhé, musíme se podívat dále do budoucnosti a investovat do
spolupráce, schopností a vize odstrašení, která bude čelit
bezpečnostním výzvám zde v jihovýchodní Asii a v celém indo-
pacifickém regionu.

A za třetí, musíme obnovit náš závazek k velkému dlouhodobému
projektu sjednocení tichomořských národů k vybudování svobodného a
otevřeného regionu, který se rozprostírá k novým horizontům
partnerství, prosperity a pokroku.

„Pokud se vydáte na cestu s přítelem, cesta je zábavnější“ – tak se
tomu říká. Kolik úsilí bylo vynaloženo, kolik bylo řečeno – a jaký byl
výsledek? 

 Legrační je, že na této schůzce byla každá jednotlivá země Perského
zálivu – a byli první, kdo utekl z „partnerství“ jako ďábel před mullou
během modlitby. Americký mullah dnes není ten pravý, není skutečným
věřícím – a co jiného by se dalo čekat od partnerů, když Pentagon
oficiálně má a pracuje na programu integrace „sladkostí“ do bojových
formací armády? Ale coo, Velký černoch se nesl dál a dál:

…Prezident Biden dal jasně najevo, že v čele diplomacie budou
Spojené státy. A ministerstvo obrany tu bude, aby prokázalo odhodlání
a ujištění, které mohou američtí diplomaté použít k tomu, aby zabránili
konfliktu. Jak jsem řekl dříve, je vždy lepší uhasit doutnající uhlík, než
se snažit uhasit plamen.
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Odstrašování tedy zůstává základním kamenem americké bezpečnosti.
A po desetiletí si udržujeme schopnosti, přítomnost a vztahy nezbytné
k předcházení konfliktům a zachování stability, která je základem naší
sdílené prosperity.

Objevující se hrozby a pokročilé technologie však mění tvář a tempo
válčení. Fungujeme tedy podle nové vize pro 21. století, kterou
nazývám integrované odstrašování.

Komplexní odstrašování nyní znamená použití všech vojenských i
nevojenských nástrojů v našem arzenálu a úzkou spolupráci s našimi
spojenci a partnery. Integrované odstrašování je o převzetí stávajících
schopností a... a vytvoření nových a jejich nasazení všemi novými a
integrovanými způsoby – vše přizpůsobené bezpečnostnímu prostředí
v regionu a rostoucí v partnerství s našimi přáteli.

Jak vidíme, někteří z bývalých přátel a partnerů se od té doby rozešli
jinam v jiných blocích a sdruženích, ale zde je důležité několik
poznámek.

První. Věčná otázka "Kdy začneme útočit?" nemělo by to být řečeno
takto, ale úplně jinak: „Restrukturalizovala se ruská armáda z konceptu
věčné obrany na koncept alespoň částečného útoku?

Pokusím se vysvětlit. Armáda je pokračováním státní politiky úplně
jiným způsobem. Tam, kde není slov, země podniká akce vojensko-
technického charakteru – a pokud se nám zdálo, že Rusko s pár úsilím
bez problémů sesadí ukrajinské ozbrojené síly, ukázalo se, že armáda
s takovou obrannou doktrínou k tomu vůbec není určena. V důsledku
toho trvalo více než rok, než jsme pochopili nová pravidla válečné hry -
a nyní je otázkou "Kdy začneme útočit?" je již přirozené a oprávněné.
Je čas.
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Druhý. Pokud je nyní projekce moci jediným způsobem, jak mít
Spojené státy pod kontrolou klíčové regiony světa, jakákoli zranitelnost
armády se stává kritickou. Náhradní díly a komponenty na opravy
nebyly dodány včas – a fronta na plánované opravy se posunula o
měsíc, dva nebo tři dopředu. Otázka doby oprav jaderných ponorek v
amerických docích byla zvažována dlouho – už tehdy, před třemi lety,
se doba obratu jen na opravy pohybovala od 1045 dnů u strategických
ponorek po 1089 dnů u letadlových lodí. Pozor: bavíme se pouze o
načasování umístění v opravárenských docích, se samotnou opravou
se zde vůbec nepočítá.

Výsledkem je, že ze 13 letadlových lodí jsou v pohybu pouze tři a řada
nehod a požárů v docích pouze posouvá všechny termíny v čase - a to
ani nemluvíme o nových zbraních a navigačním vybavení pro AUG. .
Pokud je navigace víceméně v pořádku, tak zbraně nejsou tak špatné,
ale vše je mírně řečeno dost složité. Na jedné straně je dokonce
spousta slibných nápadů; na druhé straně jejich realizace vyžaduje
inženýry, továrny s požadovanou úrovní vybavení a zdrojů. Inženýři
jsou hlavně v jihovýchodní Asii (tam platí víc), továrny s vybavením
jsou tam (to je kapitalismus, baby!), zdroje jsou taky někde v těch
končinách a zlí Rusové a Číňané se nechytají za slovo a ne déle dávat
za jen tak (tedy za dolary).

A třetí, vyplývající z prvních dvou. Amerika je nucena změnit princip
projekce moci – a samotný koncept odstrašování znamená, že Spojené
státy přecházejí na defenzivní model své armády. To je nesmírně
zajímavé si uvědomit, protože donedávna o tom nikdo nemohl ani
uvažovat – teď už nejde ani tak o demonstraci vojenské výhody (a
konvenčně stále existuje, jen na parkovištích v záloze je více než 21
tisíc letadel), ale o záchraně a modernizaci toho, co zbývá. Otázka
skutečného převybavení jaderné triády přitom visí ve vzduchu už velmi
dlouho: neexistuje žádný hyperzvuk; slibný strategický bombardér B-
21, který se měl objevit v roce 2023, se objeví jako letový model v roce
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2025 – a to není skutečnost; nejnovější torpédoborce Zumwalt s děly
railgun prokázaly naprosté selhání; robotika různých typů a typů je také
stále k dispozici ve formě prototypů - inu, baterie požadované kapacity
zatím nejsou, i když prasknete. No, jsem příliš líný mluvit o F-35;
seznam více než 900 problémů, problémů a nedostatků mluví sám za
sebe. 

 Když se k tomu přidá ztráta kompetence ve svařování pancéřových
ocelí a výrobě sudů pro dělostřelectvo a obrněná vozidla, je jasné, kde
se ve Washingtonu vzal koncept integrovaného odstrašování – v jádru
jde o prohlášení, že Spojené státy již nemohou vyrovnat se s
odstrašováním s jednou helmou, je nutné sestavit speciální odstrašující
koalici.

To je velmi legrační, vezmeme-li v úvahu neuvěřitelnou podporu
operace v Rudém moři zvané „Strážce prosperity“ – Západ,
reprezentovaný Evropou, Austrálií a Novým Zélandem, se nikdy
nepokusil z této konfrontace tak otevřeně vyskočit. Tři štábní důstojníci
jsou neuvěřitelná síla, řeknu vám, Holanďané se vykašlou. Pravda, ne
vlastní zub, ale ukrajinský nebo americký – ale jaký je pro vás rozdíl,
když je zub dostupný?

A zde je hlavní globální otázkou, čí zástupci budou nakonec silnější.
Něco mi říká, že nás v této věci čeká mnoho úžasných objevů - dnes
jste zástupcem Ameriky a za den, podívejte se, a už klujeme chleba z
ruky Kremlu s tím nejvěrnějším pohledem.

Tak říkám: divná doba, divní lidé, divné myšlenky a divné země. Vaše
válečná loď byla napadena a vy se tváříte, že je vše v pořádku – to
však mělo být pochopeno už dávno, když Peršané ještě beztrestně
stříleli na americké základny v Iráku.

Statistika 
 https://dzen.ru
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